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Protokół Nr 21/2021 

posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach 

odbytego w dniu 28 września 2021 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Marek Martynowicz, Piotr 

Gawryluk,  Aleksy Roszczenko, Jan Szmuksta oraz Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki, 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk, Skarbnik Gminy Jerzy Micewicz, kierownik Referatu 

Inwestycji i Środowiska Jerzy Kupryciuk, inspektor Aleksandra Majewska oraz podinspektor 

Barbara Wiercińska. W posiedzeniu nie uczestniczyła radna Katarzyna Witoszko. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie odbyło się w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Kleszczelach. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz. 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godzinie 14:00. 

Protokołowała Joanna Szymaniuk. 

 

Ad. 1 Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz otworzył posiedzenie komisji. 

Stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy czterech z pośród pięciu członków Komisji, a zatem 

obrady  są prawomocne. Następnie przedstawił projekt porządku posiedzenia: 

1) Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku posiedzenia. 

2) Informacja o stanie dróg na terenie gminy Kleszczele. 

3) Informacja o gospodarce wodnościekowej na terenie gminy, w tym o funkcjonowaniu 

oczyszczalni ścieków. 

4) Informacja o realizacji zadań związanych z utrzymaniem porządku i czystości 

w gminie Kleszczele. 

5) Zaopiniowanie projektów uchwał. 

6) Przyjęcie protokołów z posiedzeń  Komisji odbytych w dniach 27 lipca 2021 r. 

i 12 sierpnia 2021 r. 

7) Sprawy różne. 

 

 Ad. 2 Kierownik Referatu Inwestycji i Środowiska Jerzy Kupryciuk przedstawił 

informację o stanie dróg na terenie gminy Kleszczele. 

 Radny Piotr Gawryluk zapytał, czy jest różnica w cenie za zajęcie pasa drogowego na 

terenie miasta i na terenie wiejskim. 

 Inspektor Aleksandra Majewska odpowiedziała, że jeśli chodzi o zajęcie pasa 

drogowego pod wykonanie robót budowlanych to nie ma różnicy w cenie w terenie 

zabudowanym, a niezabudowanym, ale jest równica w cenie za zajęcie pasa drogowego pod 

umieszczenie urządzeń. 

 Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz wniósł, że w Daszach są cztery dziury 

na końcu drogi oraz na drodze Dasze – Kośna powstało jezioro w tej dolinie. Zapytał również, 

czy droga Dasze – Czeremcha będzie robiona. 

 Kierownik Referatu Inwestycji i Środowiska Jerzy Kupryciuk odpowiedział, że 

w planach jest wyrównanie i zasypanie dołu na drodze Dasze - Czeremcha. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dodał, że jak wystarczy środków finansowych 
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to będzie zrobione, ponieważ w planach jest, aby w tym roku wszystkie środki finansowe, 

które są w ramach funduszu sołeckiego na dożwirowanie i wyrównanie zrealizować, 

a najważniejszy jest odcinek w Białej Straży, bo on najbardziej wymaga remontu.   

 Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz zapytał, czy na przyszłość są 

wykonywane jakieś dokumentacje. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że nie ma sensu robić 

dokumentację techniczną, aby ona leżała kilka lat. Dopiero jak dostaniemy dofinansowanie na 

realizację danego zadania to robimy dokumentację techniczną. 

 

 Ad. 3 Kierownik Referatu Inwestycji i Środowiska Jerzy Kupryciuk przedstawił 

informację o gospodarce wodnościekowej na terenie gminy, w tym o funkcjonowaniu 

oczyszczalni ścieków. 

 Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz zapytał ile osób podłączyło się do sieci 

wodociągowej w ramach inwestycji a ile nie. 

 Referatu Inwestycji i Środowiska Jerzy Kupryciuk odpowiedział, że nie posiada 

ścisłych danych, posiada tylko dane ile osób wniosło o wydanie zgody na podłączenie do sieci 

wodociągowej i takich zgłoszeń było 23. Natomiast ile osób się podłączyło w danym roku to 

dopiero w styczniu dostaniemy dane z Wodociągów Podlaskich. 

 

Ad. 4 Podinspektor Barbara Wiercińska przedstawiła informację o realizacji zadań 

związanych z utrzymaniem porządku i czystości w gminie Kleszczele. 

 Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz zapytał na ile lat podpisano umowę na 

odbiór odpadów. 

 Kierownik Referatu Inwestycji i Środowiska Jerzy Kupryciuk odpowiedział, że na dwa 

lata jest podpisana umowa. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dodał, że obecnie płacimy za tonę i dlatego  zależy 

nam, aby jak najwięcej osób kompostowało odpady, ponieważ wtedy będą niższe koszty 

odbioru odpadów. 

 

 Ad. 5 Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz zapytał jakie to urządzenia mają być. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że urządzenia na plac zabaw. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Środowiska Jerzy Kupryciuk dodał, że mają to być 

dwie huśtawki. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Podinspektor Barbara Wiercińska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kleszczele  wraz 

z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 
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Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa w sołectwie Zaleszany  wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kleszczele na lata 

2022-2026 wraz  z uzasadnieniem. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dodał, że wymienione są lokale przy ul. 

Stacja Kolejowa oraz w Ośrodku Zdrowia i będziemy się starali w miarę możliwości 

finansowych remontować te lokale. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

rocznego programu współpracy Gminy Kleszczele z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2022 r.  wraz  

z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Skarbnik Gminy Jerzy Micewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania 

zmian w budżecie gminy na 2021 r.  wraz  z uzasadnieniem. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dodał, że rząd planuje od przyszłego roku 

wprowadzić kwoty wolne od podatku dla osób, które zarabiają łącznie w ciągu całego roku 

nie więcej jak 30 000 zł oraz kwoty wolne od podatku dla emerytów, którzy otrzymują 

emerytury nie wyższe niż 2 500 zł. To oznacza, że możemy mieć niższe dochody do budżetu 

gminy, nawet o 500 000 zł.  

Burmistrz Kleszczel dodał informację, że z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej otrzymaliśmy środki finansowe w wysokości około 7 000zł 

na odbiór azbestu z terenu gminy Kleszczele, dodatkowo z budżetu gminy dokładamy 10 000 

zł. Dodał, że dużo mieszkańców zadeklarowało pokryć 25% kosztów odbioru azbestu. Odbiór 

azbestu rozpocznie się już jesienią. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Opinia Komisji w sprawie projektów uchwał przedstawionych w punkcie 5 stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 Ad. 6.  Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz wniósł o przyjęcie protokołów 

z posiedzeń odbytych w dniach 12 sierpnia 2021 r. oraz 28 września 2021 r. bez odczytania. 

Protokoły były wyłożone do wglądu w Urzędzie Miejskim w Kleszczelach oraz obecnie 

znajdują się na sali posiedzenia.  

Do treści protokołów członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokóły Nr 19/2021 

i 20/2021 z posiedzeń Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy przyjęto jednogłośnie bez uwag. 
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Ad. 7. Radny Piotr Gawryluk podziękował Panu Burmistrzowi oraz Panu 

Kupryciukowi za realizację zadania dotyczącego doprowadzenia oświetlenia na koloni 

w Sakach, oraz za wymianę opraw oświetleniowych na oświetlenie ledowe. Również wyraził 

nadzieję, że w uda się wyremontować świetlicę w Sakach. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki podziękował i dodał, że w Sakach jest w 

planach nie tylko remont świetlicy, ale również modernizacja drogi Saki – Grabowiec. 

 Burmistrz Kleszczel poinformował także, że w Sakach rozpoczęta została inwestycja 

przy klasztorze męskim i w związku z tym gmina będzie musiała wykonać modernizację 

przeległych dróg gminnych. Również we wsi Zaleszany przy klasztorze żeńskim będzie 

trzeba wymienić nawierzchnię na drodze gminnej. Dodał, że przy realizacji inwestycji 

dotyczącej budowy peronu w Kleszczelach po stronie gminy będzie wykonanie dojazdu oraz 

parkingu przy peronie. 

 Wobec wyczerpania porządku o godzinie 15:10 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk 

        Przewodniczący 

 Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

 

                                                                                                             Marek Martynowicz 

 

 


